
Beste mensen,

Er is sprake van nog 1 windturbine plaatsen bij de huidige 3 in windpark Autena.

Doe dit niet!!!

Wij kunnen bijna de helft van de tijd niet meer buiten zitten zonder veel geluid van de 
snelwegen dat vaak aangewakkerd wordt door de windturbines als de wind verkeerd staat. 
Het wordt steeds erger en de vele bomenkap en het verwijderen van struikgewas speelt 
daar een belangrijke rol bij. Dan hebben wij ook nog veel last van slagschaduw.

Wij zitten hier midden in Nederland waar de natuur steeds meer klappen krijgt en helemaal 
onder gesneeuwd dreigt te worden tbv energie en huisvesting.

Er zijn langs de A27 honderden bomen gekapt kort nadat de windturbines draaiden. Hier is 
geen enkele boom voor terug geplaatst en deze konden heel veel fijnstof opvangen en 
waarschijnlijk wat geluid hinderen.
Er is nu een grote open ruimte langs de A27 waardoor het geluid en de fijnstof van de 
snelweg  vrijelijk kan uitwaaieren over Vianen, Hagestein en Hoef en Haag. 
Aangewakkerd door de windturbines.

Er is een mooi bos middenin de weilanden vlak bij de windturbines gekapt kort nadat de 
windturbines draaiden. Hier is niets voor terug gekomen.

Er zijn tientallen bomen langs de Autenasekade gekapt, kort nadat de windturbines 
draaiden hier is wel gedeeltelijk nieuwe aanplant voor gekomen maar veel minder dan er 
stonden.

Er zijn diverse reden voor deze kappen genoemd maar voor mij is het duidelijk,  vanwege 
de extra windvang voor de wieken van de windturbines.
Het is een wind luwte gebied en hier hadden geen windturbines gebouwd mogen worden. 
Vandaar de kap van de vele bomen om de windturbines heen.
Alleen om meer wind te vangen.

Er wordt vergeten dat bomen een heel belangrijke functie hebben in de natuur en daar 
behoort met respect mee te worden omgegaan.

De kap is een aanslag op de natuurwaarden van het gebied en op de luchtkwaliteit want 
we zitten daar tussen 2 drukke snelwegen met al hun vuile uitstoot en lawaai.

Mijn mening:

Geen windturbines meer op land! Genoeg is genoeg!!!!!
Gebruik de huidige technologie voor alternatieven!!!!!
Geef de natuur zijn waarde terug!!!!! Plant zoveel mogelijk bomen en struikgewas. 
Daar profiteert alles en iedereen van. Het ruimtelijk kwaliteitsfonds behoort hier 
voor gebruikt te worden. Dit is beschikbaar gesteld voor de directe omgeving van 
de windturbines. Tot op heden is hier niets mee gebeurd.
Plaats geluidsschermen en/ of wallen langs de A2en A27
Bescherm het gebied Autena en Bolgerijen i.p.v. het verder te vernietigen!!!
Denk om een zo goed mogelijk leefklimaat daar heeft iedereen recht op ook wij op 
slechts 350 meter afstand van de huidige windturbines.



Er wordt gesproken over schone energie d.m.v. windturbines maar over de schade aan de 
natuur door o.a. delven grondstoffen, kappen van bomen, de bouw, vervoer, mens en 
milieu wordt niet of nauwelijks gesproken.

Wij mogen inspreken omdat het een recht is om onze stem te laten horen. Verder 
wordt er voor ons gevoel niets mee gedaan omdat het allang beklonken is!

Wij hebben een klein bericht in de krant gelezen dat er geen klachten zijn rondom 
“Windpark Autena”. Het draait nu 4 jaar en niemand van jullie heeft ooit bij ons 
geïnformeerd of is bij iemand lang geweest. Wie trekt dan deze conclusie?

Wat wij meer dan ooit nodig heeft is vertrouwen in onze gemeente en geen angst en 
onzekerheid.

Dank u voor uw aandacht en misschien is er iemand onder u die zich in onze situatie kan 
verplaatsen. Want en dat weet ik zeker er niemand onder u die zo dicht bij een grote 
windturbine woont als wij.

Henk Bijleveld.


